

Gdańsk, 24.02.2025

proWIN Winter GmbH
Zeppelinstraße 8
66557 Illingen
Germany

C E R T I F I C A T E

Based on the dermatological test expanded test (25 subjects with allergological history, 25 subjects, without allergological history) under dermatological control (report no. 39521/25/GDA/S, report issued on: 17.02.2025) for product Time Fill used by volunteers, that didn't report documented oversensitivity or a history of adverse reactions to individual ingredients of the tested product, is well tolerated by the skin. Product Time Fill meets the requirements of compatibility test with the skin and can be classified as not irritating.

Anna Adamska

Senior Specialist for Cosmetic Products Research

J.S. Hamilton Poland Sp. z o.o.

ul. Chwaszczyńska 180
81-571 Gdynia, POLAND

www.hamilton.com.pl



Traduction

JS HAMILTON

proWIN Winter GmbH

Zeppelinstraße 8

66557 Illingen

Dantzig, le 24/02/2025

CERTIFICAT

Sur la base du test dermatologique élargi (25 sujets avec historique allergologique, 25 sujets sans historique allergologique) et sous contrôle dermatologique (rapport n° 39521/25/GDA/S, rapport publié le 17/02/2025) pour le produit Time Fill utilisé par des volontaires, qui n'ont pas fait état d'une hypersensibilité documentée ou d'un historique de réactions indésirables à des ingrédients individuels du produit testé, il est bien toléré par la peau. Le produit Time Fill répond aux exigences du test de compatibilité avec la peau et peut être classé comme non irritant.

Anna Adamska

Spécialiste senior de la recherche sur les produits cosmétiques

J.S. Hamilton Poland Sp. z o.o.

ul. Chwaszczynska 180

81-571 Gdynia, POLAND

www.hamilton.com.pl